
 

 
 

Osnovna šola 

KOROŠKA BELA JESENICE 

Cesta talcev 2   

4270 Jesenice 

tel.:  04 5806405  04 5809840 

faks:  04 5806404 

e-mail: o-korbela.kr@guest.arnes.si 

http://www.oskoroskabela.si/ 

 

 

Številka: 900-2/2018/5 
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ZAPISNIK 

 

 

2. seje Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice, ki je bila v sredo, 6. 3. 2019, ob 18. uri v 

zbornici šole. 

 

PRISOTNI: Katja Godnov, Nadja Noč, Neža Grohar Špendal, Markelj Frančišek, Dušan 

Kisič, Melita Cepić, Natalija Bohinc Zaveljcina, Urša Karlin, Gregor Robič, Darja Stanko, 

Mateja Fink, Maja Kobal, Blaž Čop, Milan Hrovat. 

 

ODSOTNI: Miha Štefelin, Blaž Kogovšek, Helena Pogačar. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Goran Hevčuk, Mateja Berguš, Manca Miko, Anita Grilc, 

Mirza Avdič.  

 

GOSTJE:  Božena Oblak, Romana Tomažin, Simona Zorman, Rok Pekolj, Milan Hlade. 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika 1. seje Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice za šolsko leto 

2018/2019 

3. Pregled učno-vzgojnih rezultatov 1. ocenjevalnega obdobja v šolskem letu 2018/2019 

4. Predstavitev osnutka prenovljenih Pravil šolskega reda OŠ Koroška Bela Jesenice 

5. Tekoča problematika 

6. Razno 

 

K točki 1 Potrditev dnevnega reda 

 

Predsednik Sveta staršev je prebral predlagane točke dnevnega reda. S strani prisotnih članov 

ni bila podana nobena pripomba. 

 

SKLEP 1 k točki 1: Prisotni člani sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice so potrdili 

predlagan dnevni red. 
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K točki 2 Pregled zapisnika 1. seje Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice za š. l. 

2018/2019 

 

Predsednik sveta staršev je pregledal zapisnik 1. seje Sveta staršev. Nanj ni bilo nobenih 

pripomb. 

 

SKLEP 1 k točki 2: Prisotni člani Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice so potrdili 

zapisnik 1. seje sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice. 
 

 

K točki 3 Pregled učno-vzgojnih rezultatov v prvem ocenjevalnem obdobju šolskega leta 

2018/2019 

 

Pomočnica ravnatelja Božena Oblak je podala statistično poročilo o učno-vzgojnih rezultatih 

v posameznih oddelkih v prvem ocenjevalnem obdobju. Ravnatelj Rok Pekolj je poročilo 

dopolnil z ugotovitvami razrednikov in ostalih učiteljev iz poročil ob zaključku 

1.ocenjevalnega obdobja. 

 

 

Sklep 1 k točki 3: Vsi prisotni člani Sveta staršev OŠ Koroška Bela so seznanjeni z učno-

vzgojnimi rezultati za prvo ocenjevalno obdobje in ugotovitvami iz poročil učiteljev. 

 

 

K točki 4 Predstavitev osnutka prenovljenih Pravil šolskega reda OŠ Koroška Bela 

Jesenice 

 

Ravnatelj Rok Pekolj predstavil prenovljene člene iz osnutka pravil šolskega reda in poudaril 

nekatere za starše najaktualnejše člene. 

 

S strani staršev je bil podan predlog za sprotno objavo jedilnika na šolski spletni strani. 

 

SKLEP 1 k točki 4: Vsi prisotni člani Sveta staršev OŠ Koroška Bela Jesenice so bili 

seznanjeni z osnutkom prenovljenih Pravil šolskega reda OŠ Koroška Bela Jesenice in se 

strinjajo, da se pravila ponudijo v razpravo in potrditev Svetu zavoda OŠ Koroška Bela 

Jesenice. Ravnatelj zagotovi, da bo jedilnik ažurno objavljen na spletni strani OŠ 

Koroška Bela. 

 

 

K točki 5 Tekoča problematika 

 

Ravnatelj Rok Pekolj je vse prisotne seznanil s: 

 spremembo termina govorilnih ur v mesecu marcu, 

 uspelo pobudo za umestitev prehoda za pešce Podkočno, 

 uspelo pobudo za vris treh parkirišč z omejenim časom parkiranja pred šolo in črto, ki 

omejuje približevanju roba avtobusne postaje, 

 uspelo delovno akcijo s katero so zaposleni uredili okolico šole, 

 aktivnostmi na področju menjave oken v novem delu šole in energetsko sanacijo 

»Nemškega« dela šole. 

 

 

 

 



 

 
 

 

K točki 6 Razno 

 

 Menjava oken: starši sprašujejo, kako je z menjavo oken v novem delu šole. Ravnatelj 

je pojasnil, da je zbranih že kar nekaj sredstev. V odvisnosti od zbranih sredstev bodo 

potekale nadaljnje aktivnosti kar se tiče menjave oken.  

 Anonimna anketa: predstavnik sveta staršev v 6. a je v anonimni anketi kolege starše 

iz 6. a razreda pozval, naj podajo svoja mnenja glede na delovanje šole. Nekaj je bilo 

pohval.  

o Starši pa so se obregnili ob stanje kar zadeva poučevanja angleščine v tem 

razredu ter neažurnosti glede objavljanja jedilnikov in kvalitete obrokov. Nekaj 

staršev iz ostalih oddelkov je temu pritrdilo, nekateri pa se s temi ugotovitvami 

niso strinjali. Zaposleni na šoli so pojasnili, da bi težko sodili o nekvalitetnem 

delu pri angleščini saj smo imeli lani kar 3 predstavnike na državnem 

tekmovanju, ravnatelj pa je zagotovil, da se bo za pojasnila obrnil na učiteljico 

angleščine gospo Kristino Patljak. Prav tako je ravnatelj šole obljubil, da se bo 

glede navedenih pripomb kar zadeva šolske prehrane pomenil z organizatorko 

šolske prehrane gospo Manco Martinčič in bo prav tako na naslednji seji sveta 

staršev pojasnil njene argumente. 

o Starši so vprašali, kako je z anketo o prehrani. Ravnatelj jim je pojasnil, da se 

bo tudi o tem pomenil z gospo Martinčič in jih z dejstvi seznanil na naslednji 

seji. 

 Ravnatelj je tudi pojasnil, da je od ponedeljka, 4. 3. 2019, v kuhinji zaposlen tudi nov 

kuhinjski pomočnik, za katerega verjame, da bo dostojno nadomestil zdaj že 

upokojeno predhodnico in s svojim znanjem ter energijo pripomogel k še boljšim 

uslugam šolske kuhinje. 

 Računalniška pismenost učencev: starši navajajo, da otroci niso vešči nekaterih zahtev, 

ki jih slovenski šolski sistem v tem trenutku od njih zahteva. Obregnejo se ob 

vpisovanje gesel v spletne učilnice ter uporabo e-učbenikov. Strokovni delavci šole 

pojasnimo, da opažamo, da so učenci sicer veliko prisotni na računalnikih in podobnih 

IKT napravah, a večinoma z njimi skrbijo le za svojo zabavo, ne uporabljajo jih pa kot 

koristen pripomoček pri svojih vsakdanjih obveznostih. Svetujemo naj starši poskrbijo 

za omejeno uporabo teh naprav, ko pa jih že uporabljajo pa naj bo uporaba pod 

nadzorom in namensko naravnana. Za aktivnosti v šoli s področja računalništva pa 

strokovni delavci zagotavljajo, da jih v obsegu, ki je namenjen računalniškemu 

opismenjevanju, izvajajo v skladu z učnimi oblikami, da bi učencem zagotovili 

kompetentnost na tem področju. Dejstvo pa je, da glede na porast obsega 

računalniških znanj, ki so v zadnjih 15 letih močno narasle, z omenjenim obsegom ur 

namenjenim računalniškemu opismenjevanju, zahtevam ni mogoče slediti. Zato bi bilo 

nujno, da bi učenci takrat, ko v svojem prostem času delajo z IKT, izvajajo tudi 

vsebine za izpopolnjevanje, ki jih bodo na tem področju kasneje lahko koristno 

uporabili. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.55. 

 

Zapisnik pisala:      Predsednik Sveta staršev 

Romana Tomažin      OŠ Koroška Bela Jesenice: 

        Franci Markelj 
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